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Θέμα: «Απόσχιση τμημάτων Συστημικών Τραπεζών και απώλεια της αξίας του
αναβαλλομένου φόρου»

Πρόσφατα, η Eurobank ολοκλήρωσε την απόσχιση των τραπεζικών εργασιών της σε μία
νέα  νομική οντότητα με την ονομασία  «Τράπεζα  Eurobank A.E.» -η οποία  θα είναι
θυγατρική της αρχικής. Η αρχική μετονομάζεται σε «Eurobank Ergasias Υπηρεσιών και
Συμμετοχών  Α.Ε.», ενώ  παραμένει  εισηγμένη  στο  χρηματιστήριο  -διατηρώντας  τα
κόκκινα δάνεια ως «Κακή Τράπεζα» (Bad Bank) και τον αναβαλλόμενο φόρο, που είχε
σχηματιστεί με το Ν.4302/14, άρθρο 23. Έτσι, μπορεί να πουλάει κόκκινα δάνεια με
ζημία, χωρίς να επηρεάζεται η θυγατρική «καλή τράπεζα».  

Βλέπουμε ότι, ανάλογη τακτική σχεδιάζουν και άλλες συστημικές τράπεζες, που επίσης
σκοπεύουν να προβούν σε ζημιογόνες πωλήσεις κόκκινων δανείων.

Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάσθε:

1.  Είναι  σύννομος  και  ηθικός  αυτό  ο  μετασχηματισμός;  Πως  εξασφαλίζονται  τα
δικαιώματα του δημοσίου και η εύρυθμη λειτουργία της αγοράς; Θα υπάρξει ζημία για
το δημόσιο λόγω απώλειας αξίας του αναβαλλόμενου φόρου, τόσο της Eurobank, όσο
και ενδεχομένως, των άλλων τραπεζών και πόσο;

2. Υπάρχει ενδεχόμενο απόκτησης του ελέγχου στις μητρικές «Bad Bank» μέσω του
αναβαλλόμενου φόρου και τι θα σημαίνει αυτό για την εξυγίανση του χαρτοφυλακίου
κόκκινων δανείων και τον έλεγχο των θυγατρικών;
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